

EMAIL INSTRUCTIONS FOR 2019 ATHLETE SUBMISSION

Le français suit...

The Shooting Federation of Canada is pleased to release the names of the athletes who will be invited to participate in the 2019 High Performance Program.

Please read the instructions carefully as we have made attempts to simplify the submission of information to the Shooting Federation of Canada.

New this year is the ability to electronically sign the majority of the submissions with the exception of the Yearly training Plan and the Antidoping agreement.

Antidoping Agreement: Please sign, scan and email directly to sverdier@sfc-ftc.ca

Yearly Training Plan: Please send your yearly training plan directly to the National Coach listed below by December 15th, 2018. Rifle athletes, please send them to admin@sfc-ftc.ca

Trap: Florin Marinache; florin@learntrapshooting.ca

Skeet: Don Kwasnycia; john.kwasnycia@sympatico.ca

Pistol: Lisa Borgerson; lisa.borgerson@sasktel.net

To complete the remainder of your submission electronically please follow the link below:

<https://www.memberleap.com/members/form.php?orgcode=SFC&fid=2921481>

All team fees can be paid by:

Credit card: Please contact admin@sfc-ftc.ca

Paypal: SFC paypal account is info@sfc-ftc.ca

ALL SUBMISSIONS LISTED ABOVE ARE TO BE SUBMITTED NO LATER THAN DECEMBER 15TH, 2018. FAILURE TO COMPLETE THE SUBMISSIONS WILL PUT YOUR TEAM POSITION IN JEOPARDY

If you should have any questions concerned with the aforementioned, please do not hesitate to contact sverdier@sfc-ftc.ca at your convenience.

La Fédération de tir du Canada (FTC) est heureuse de dévoiler les noms des athlètes qui seront invités à participer au programme de haute performance (PHP) de 2019.

Veillez lire attentivement les instructions car nous avons tenté de simplifier la soumission d'information à la Fédération Canadienne de Tir.

Nouveauté cette année est la possibilité de signer numériquement la majorité des soumissions, à l'exception du Plan d'Entraînement Annuel et de l'accord Antidopage. Nos excuses pour les signatures électroniques disponibles seulement en anglais, seulement pour cette année.

Entente Antidopage: Veuillez signer, numériser et envoyer par courriel directement à sverdier@sfc-ftc.ca

Plan d'Entrainement Annuel: Veuillez envoyer votre Plan d'Entrainement Annuel directement à l'Entraîneur National ci-dessous. Aux athlètes carabine, veuillez envoyer à : admin@sfc-ftc.ca

Fosse Olympique: Florin Marinache; florin@learntrapshooting.ca

Skeet: Don Kwasnycia; john.kwasnycia@sympatico.ca

Pistolet: Lisa Borgerson; lisa.borgerson@sasktel.net

Pour compléter les autres documents à soumettre électroniquement, veuillez utiliser le lien suivant:

<https://www.memberleap.com/members/form.php?orgcode=SFC&fid=2921481>

Tous les frais d'équipe peuvent être payés avec:

Carte de crédit : Veuillez contacter admin@sfc-ftc.ca

PayPal : Compte PayPal de la FTC étant info@sfc-ftc.ca

TOUTE SOUMISSION ÉNUMÉRÉES PRÉCÉDEMMENT DOIVENT L'ÊTRE LE 15 DÉCEMBRE AU PLUS TARD. À DÉFAUT DE LE FAIRE, VOTRE POSITION SUR L'ÉQUIPE POURRAIT ÊTRE COMPROMISE.

Si vous avez des questions, veuillez communiquer avec sverdier@sfc-ftc.ca.